
ZAPISNIK 

 

s 27. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 20. prosinca 2024. 

godine, s početkom u 10:00 sati u uredu Općinske načelnice. 

 

NAZOČNI vijećnici: Carl Ivelja, Gojko Antica, Rino Barbić, Dino Katić 

 

NISU NAZOČNI: Nikol Škratulja 

 

OSTALI NAZOČNI: Anita Jančić Lešić općinska načelnica, Antonia Frlan pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša referentica za proračun i financije 

 

Predsjednik Gojko Antica otvorio je sjednicu i pozdravio nazočne. 

 

Predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je na sjednici nazočno četiri vijećnika i da Vijeće 

može pravovaljano odlučivati te predložio sljedeći nadopunjeni: 

 

D N E V N I   R E D: 

 
 

1. Zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća 

2. III. Izmjene i dopune Proračuna Općine Lastovo za 2024. godinu 

3. Proračun Općine Lastovo za 2025. godinu i projekcija Proračuna za 2026. i 2027. 

godinu 

4. Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Lastovo za 2025. 

godinu  s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje 

5. Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Gojko Antica stavlja na glasovanje prijedlog nadopunjenog Dnevnoga reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da je jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvaja nadopunjeni dnevni red. 

 

A.D. 1. ZAPISNIK S 26. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

Predsjednik Gojko Antica otvara raspravu.  

 

Antonia Frlan: Ja bi htjela nešto reći. Dobili ste naknadno zapisnik jer je prošla sjednica bila 

prije petnaest dana i nije se stigao napisati. Ima trideset osam stranica, zato ste ga dobili 

jučer. Ja bih vas Carl, zamolila da ne stvarate presing i da nas ne ucjenjujete hoćete li doći na 

sjednicu ili ne, radi zapisnika.  

 

Carl Ivelja: Ja nikoga ne ucjenjujem. Niste to pročitali, niste to mogli pročitati.  

 

Antonia Frlan: „Ako ne bude zapisnik dostavljen ne bih prisustvovao“.  

 

Carl Ivelja: Mogli ste to razumjeti tako, ja ne vršim presing. Ali moram vam vršiti presing da 

napravite zapisnik. Moram vam vršiti presing.  

 

Antonia Frlan: Jeli mislite da je to najvažnije? U ovih petnaest dana,  deset radnih dana? 

 



Carl Ivelja: Jako je važno. Jako je važno da se sačini zapisnik nakon svakog Vijeća. Imate 

vremena, imate vremena, da. Napravite ga, kako god znate. Organizirajte si vrijeme, radno. 

 

Antonia Frlan: Samo sam vas zamolila da se ne ucijenjuje. Vaša je osobna stvar hoćete li ili 

ne doći na sjednicu. 

 

Carl Ivelja: Ja ne ucjenjujem nikoga i nemojte to više nikada reći. Kad budem ucjenjivao, 

onda ćete to reći. A dok ne ucjenjujem, ja samo tražim da radite svoj posao. Jeli to dobro? 

Bez tih faca. 

 

Antonia Frlan: Mi radimo svoj posao, Carl. 

 

Carl Ivelja: Bez tih faca. Završili smo danas Vijeće. Što se mene tiče. Nećete me ovdje ni 

ponižavat, ni vrijeđat.  

 

Antonia Frlan: Ja vas ponižavam i vrijeđam?  

 

Carl Ivelja: Ne, to nećete raditi. To nećete raditi. Promijenit ćete politiku. Doviđenja.  

 

Dino Katić: Nisam ga dobio. 

 

Antonia Frlan: Poslali smo ti ga na Marinele e mail, meni je žao ali nije način da nas se na 

ovakav način pritišće. 

 

Anita Lešić: A što je ovo ako nije ucjena.  

 

Carl Ivelja: Prije nego završimo ovo Vijeće, želim dati ostavku. Da nađete, imate u HDZ-u 

kadrova, pa stavite. Što moram napraviti? 

 

Antonia Frlan: Pisano na ime predsjednika Vijeća. 

 

Carl Ivelja: Samo pisano, samo to?  

 

Anita Jančić Lešić: U Općinu na ime predsjednika Vijeća. Ne, ne, može poslati u Općinu ali 

na ime predsjednika Vijeća. 

 

Antonia Frlan: Možete sa e-maila, ne morate sada potpisivat, sa e-maila pošaljite.  

 

Carl Ivelja: Eto vas, adio.  

 

Antonia Frlan: Zaključite sjednicu. 

 

Gojko Antica: Zaključujem sjednicu. 

 

Carl Ivelja: Načelnice, još nešto. Jeli se snima ovo?  

 

Antonia Frlan: Snima se, izvolite.  

 

Carl Ivelja: Načelnice, moje postupanje je ovako: što se tiče zapisnika itd je zato što vi 

lažete. Često lažete. 



Anita Jančić Lešić: Ne. 

 

Carl Ivelja: Jeste. Lagali ste i za Kino dvoranu, lagali ste za stan u Uble itd. Znali ste cijelo 

vrijeme za vodovod, cijelo vrijeme ste znali za puknuće cijevi, dobili ste informaciju kad i 

ja. Pitate me odakle mi informacija. A vi znate isto kad i ja.  

 

Anita Jančić Lešić: I ja sam reagirala prema NPKLM-u.  

 

Carl Ivelja: Kada ste reagirali?  

 

Anita Jančić Lešić: Mogu ti poslati taj e-mail.  

 

Carl Ivelja: Jeste, poslali ste mi ga.  

 

Anita Jančić Lešić: To je poslije toga, a tri tjedan prije toga je reagirano. 

 

Carl Ivelja: Sve ste razumjeli iz moga izlaganja ovdje, kada se smanji pritisak nema vode. A 

kada se ne smanji pritisak…  Ok, ja sam završio, adio. Bog! 

 

 

Predsjednik Gojko Antica zbog nedostatka kvoruma zaključuje sjednicu u 10:20 sati. 

 

 

Prema tonskom             Predsjednik  

zapisnik napisala                                                                                              Općinskog vijeća 

Iva Frlan, v.r                                                                                                     Gojko Antica, v.r 

 

KLASA: 021-05/24-01/08 

URBROJ: 2117-15-02-24-2 

U Lastovu, 20. prosinca 2024. godine 

 


